
KS Gradišče
Priprave na obnovo parka ob Erjavčevl cestl - Zavod za izgradnjo Ljub-

Ijane je poslal v pregled in obravnavo idejno situacijo za obnovo parka ob
Erjavčevi cesti, katero je obravnavala na svoji razširjeni seji Komisija za
urejanje prostora in varstvo okolja pri svetu KS Gradišče. V razpravi je prevla-
dalo splošno mnenje, da je potrebno kar najbolj ohraniti zelene površine, torej
zmanjšati tlakovane poti in s tem poenostaviti ureditev parka.

* * • * •

Pregled usposobljenosti iploinih enot CZ - Štab CZ KS Gradišče je 16.
septembra na igrišču pred šolo Majde Vrhovnik opravil pregled usposobljeno-
sti splošnih enot CZ. V vaji, ki je potekala tekoče in disciplinirano je sodelovalo
16 ekip iz organizacij združenega dela, največje število točk in s tem prvo
mesto pa je dosegla ekipa TDO NAMA. Cestitamo!

| * • • _

Stališča zbora kra|anov do ambulante Mir|e - Občani so na zboru krajanov
11. novembra pokazali razumevanje za težak finanfini položaj v zdravstvu.
Menili pa so, da pristop k ukinitvi ambulante ni pravilen. Obfiani menijo, da je
potrebno napraviti temeljito analizo razvejane zdravstvene službe v Ljubljani,
pri temer bi bilo potrebno ponovno strokovno preveriti koncept zdravstvenih
domov in ob morebitni zgrešenosti zahtevati tudi odgovornost tistih, ki so ta
koncept uvajali. S tem konceptom smo namreč odmaknili zdravstveno službo
od državljana in s tem osiromašili to obliko zdravstvenega varstva.

Glede sedanjih ambulant občani menijo, da je potrebno pritegniti v njihov
okvir tudi bližnje delovne organizacije in na ta način zagotoviti ekonomičnost
njihovega poslovanja.

Vsekakor pa občani zahtevajo, da se pred dokončnim odločanjem občanom
predloži strokovna obrazložitev, z informacijo, ki so jo dobili, namreč niso bili
zadovoljni.


